

「轉數快」繳費獎賞條款及細則

1. 「轉數快」繳費獎賞 (「活動」)只適用於香港寬頻住宅服務客戶，符合獲獎資格的客戶須於推廣期內 (2020 年 11 月 1 日至 30 日)，以「轉數快」方式成功繳付香港寬頻賬項。
2. 於上述推廣期內，每位符合獲獎資格客戶，最多只可獲取 myHKBNmall 電子禮券\$20 一張。
3. 名額只限 5,000 個，數量有限，先到先得。
4. 得獎名單以香港寬頻之記錄為準，如有爭議，香港寬頻保留最終決定權。
5. \$20 myHKBNmall 電子禮券將於 2020 年 12 月 31 日或以前透過 My HKBN 手機應用程式，發送到得獎客戶「我的換領/優惠」賬戶之內，客戶須自行查閱及領取有關獎賞，恕不另函通知。
6. 電子現金券適用於 myHKBNmall 購物時使用，客戶可於 My HKBN APP 或 經 <http://myhkbnmall.hkbn.net> 進入 myHKBNmall，並於結算時使用電子現金券上的優惠碼。
7. 每張電子禮券只可於 myHKBNmall 使用一次，不得轉讓、不可兌換現金，亦不可與其他電子禮券同時及/或連續使用。只適用於 myHKBNmall 購買產品，數量有限，售完即止。優惠碼須於有效期內使用，而客戶之服務計劃必須仍然生效，如優惠碼到期及/或其香港寬頻賬戶已取消或終止，有關優惠碼將會自動作廢，不作另行通知。
8. 香港寬頻有權隨時更改條款及細則或取消是次活動而不作另行通知。如有任何爭議，香港寬頻擁有最終之決定權。

Terms & Conditions

1. "FPS Rewards Promotion" ("Campaign") is only applicable to residential customers of Hong Kong Broadband Network Limited ("HKBN"). Customers who have settled their HKBN bills via FPS during the promotion period, from 1 November to 30 November 2020, are eligible to receive a reward.
2. Each eligible customer can only get one \$20 myHKBNmall e-voucher during the promotion period.
3. This Campaign is limited to 5,000 e-vouchers available on a first-come, first-served basis.
4. Customer eligibility to receive the reward will be determined by HKBN, based on its records. In case of any disputes, the decision of HKBN shall be final.
5. The \$20 myHKBNmall e-voucher will be available for redemption by eligible customers through the "My Rewards/Jetso" section of My HKBN App on or before 31 December 2020. Customers are responsible for redeeming the reward themselves; additional reminders will not be given.
6. The e-voucher can be used for any purchase at myHKBNmall by logging in through My HKBN APP or <http://myhkbnmall.hkbn.net> , and entering the e-voucher's PROMO CODE during check-out.
7. Each e-voucher is for single-use only. It cannot be transferred, exchanged for cash or used in conjunction with any other e-voucher(s). Each e-voucher can only be used in myHKBNmall for purchasing available item(s), while stocks last. e-voucher(s) should be used within the validity period, and Subscriber must have a valid service plan(s). Unused e-voucher(s) will be forfeited automatically without notice or any compensation after the expiry date and/or after the Subscriber's account is cancelled or terminated.
8. HKBN reserves the right to modify or withdraw this Campaign anytime and amend these terms and conditions without prior notice. In the event of a dispute, HKBN reserves the right of final decision.